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Et foreløpig forslag om sentralt kloakkanlegg midt i Knarvik sentrum har naturlig nok vakt stor 
oppsikt. Selv om planleggingen er på tidlig stadium, så har man allerede fastlagt lokalisering i et 
område som opprinnelig er avsatt til rekreasjonsformål, friområde og forslag om fremtidig park. Man 
går langt utover de opprinnelige planer som omhandlet lokalt kloakkutslipp for området ved å trekke 
inn utslipp fra en stor del av søre del i Alverr kommune. . Hvis disse planene gjennomføres, vil den 
nåværende plan for området ikke lenger kunne brukes. Planprosessen bærer preg av sterke mangler 
og overser anbefalte prosedyrer for arealplanlegging og konsekvenser for folkehelse og 
Folkehelseloven. Selv om man nå midt under arbeidet med uttale har kommet med en foreløpig 
stopp i planene, ønsker jeg med tanke på manglende hensyntaging til Lov om folkehelsearbeid (av 
24.06.2011) komme med endel kommentarer i form av en høringsuttale. 
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